
 
 

Број протокола:         53/2021   
Датум:         13.4.2021. 

 

 
 

ИЗВОД ИЗ ЗАПИСНИКА 
 са 8. видео-конференцијске сједнице Синдикалног и Надзорног 

одбора  СО „ЕЛЕКТРОПРЕНОС БАЊА ЛУКА“ 
 
 
8. видео-конферцијска сједница Синдикалног и Надзорног одбора одржана путем 
видео-линка 9.4.2021. године (петак) са почетком у 11.10 часова којом је 
предсједавао Војислав Тодоровић, предсједник Синдикалног одбора. 
 
 
Сједници су присутни чланови Синдикалног одбора: 
 

Бања Лука: Војислав Тодоровић 
Сања Вучић 

Жељко Дебељак  
 

   
Требиње: Александар Гачевић 

Небојша Поповић 
Здравко Елаковић 
 

   

Добој: Младен Никић  

   

Вишеград: Славко Симанић 
 

 

 
 
и чланови Надзорног одбора: 
 

Добој: Драгиша Алексић 

Требиње: Владимир Крстовић 

Вишеград: Љубомир Јоргић  

 
 
 
 
Сједници нису присуствовали Дарио Јазић, Ненад Новаковић, Иван Тодоровић, 
Александар Ћорић и Синиша Бердовић.  
Констатовано је да има довољан број присутних чланова за одржавање сједнице. 
Сједници је још присуствовао и Драган Вукановић као записничар. 
На 8. редовној сједници Синдикалног одбора је једногласно, усвојен сљедећи 

дневни ред: 
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ДНЕВНИ РЕД: 

1. Верификовање извјештаја о раду Синдикалних подружница и усвајање 
извјештаја о раду Синдикалне организације за 2020. годину, 

2. Разматрање и усвајање извјештаја о раду Надзорног одбора за 2020. годину, 
3. Верификовање извјештаја о финансијском пословању Синдикалних 

подружница и усвајање извјештаја о финансијском пословању СО за 2020. 
годину, 

4. Разматрање и усвајање финансијског извјештаја Фонда солидарности за 
2020. годину, 

5. Верификовање извјештаја о финансијском пословању КУП-а и Комисије за 
позајмице у Синдикалним подружницама za 2020. годину, 

6. Разматрање и усвајање извјештаја о раду Актива ДДК за 2020. годину, 
7. Разно:  

▪ Избори у Синдикату/Синдикалној организацији 2021, 
▪ Молбе_Фонд солидарности: 

- Зоран Мрђа, 
- Коса Будимчић,  
- Дејан Келечевић. 

▪ Расподјела трошкова_сједнице со_веб-сајт_књиговодствене 
услуге_завршни рачун_2020. 

 
Дневни ред је усвојен једногласно.  
 
 
Ад 1. 
 
Војислав Тодоровић је упознао присутне са извјештајама о раду Синдикалних 
подружница и извјештајем о раду Синдикалне организације за 2020. годину, 
Младен Никић је изнио своје мишљење око функционисања Синдикалне 
организације у протеклој години  кроз самокритичност  у раду СО. 
 
Закључак: 
Верификују се извјештаји о раду Синдикалних подружница и усваја се извјештај о 
раду Синдикалне организације за 2020. годину. 
 
Одлука донесена једногласно.  
 
 
Ад 2. 
 
Војислав Тодоровић је упознао присутне са  извјештајем о раду Надзорног одбора 
за 2020. годину. 
 
Драгиша Алексић је упознао присутне око припреме и креирања самог извјештаја 
у којем су уобзирени сви тренутни услови функционисања Синдикалне 
организације те изразио посебну похвалу за рад и транспарентност рада СО 
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Електропренос Бања Лука а имајући у виду комплетну ситуацију у друштву и 
тешкоће у раду изазване мјерама управе Компаније.  
 
Војислав Тодоровић је изнио план-критичност  да се пословање рада СП Требиње 
и СП Вишеград што више базирају на банкарско пословање. 
  
 
Закључак: 
Усваја се извјештај о раду Надзорног одбора за 2020. годину. 
 
Одлука донесена једногласно.  
 
 
Ад 3. 
 
Војислав Тодоровић је упознао присутне са извјештајем о финансијском 
пословању Синдикалних подружница и Синдикалне организације за 2020. годину 
и навео да је након приједлога који је усвојен на 17. електронској сједници 
остављена могућност свакој СП да урадити ребаланс финасијког плана и након 
тога неутрошена средства прерасподјели у виду материјалне помоћи члановима. 
Поред тога, изнио је констатацију да Финансијски извјештај СО представља 
консолидовани извјештај гдје су обједињени појединачни извјештаји 
синдикалних подружница. 
 
Закључак: 
Верификују се Финансијски извјештаји СП и усваја се Финансијски извјештај 
Синдикалне организације за 2020. годину. 
 
Одлука донесена једногласно. 
 
 
Ад 4. 
 
Разматрање и усвајање финансијског извјештаја Фонда солидарности за 2020. 
годину. 
 
Војислав Тодоровић је упознао присутне са финансијским извјештајем Фонда 
солидарности за 2020. годину. 
 
Сања Вучић је образложила приходовну страну извјештаја те навела да ставка 
52430-једнократна помоћ обухвта и стипендије за дјецу преминулих радника 
чланова ФС, трошкове лијечења у иностранству те правдање рачуна чији изноз 
прелази 380.00 КМ. 
 
Александар Гачевић је предложио да се у консултацијама са књиговођом види 
могућност отварања посебног конта (ставка) на рачуну синдикалних подружница 
предвиђеног за издвајање средстава за Фонд солидарности.  
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Закључак: 
Усваја се извјештај о раду Фонда солидарности за 2020. годину. 
 
Одлука донесена једногласно. 
 
 
Ад 5. 
 
Верификовање извјештаја о финансијском пословању КУП-а и Комисије за 
позајмице у Синдикалним подружницама za 2020. годину  
 
Војислав Тодоровић је упознао присутне са извијештајима о финансијском 
пословању КУП-а и Комисија за позајмице у Синдикалним подружницама за 2020. 
годину и изнио констатацију да се фијансијски извјештаји сваког радног тијела у 
СП надовезују са извјештајем из претходне године. 
 
 
Закључак: 
Верификују се Извјештаји КУП-а Синдикалних подружница (Бања Лука, Требиње и 
Вишеград) и Извјештаји Комисије за позајмице СП Бања Лука и Вишеград за 2020. 
годину. 
 
Одлука донесена једногласно. 
 
 
Ад 6. 
 
Војислав Тодоровић је упознао присутне око извјештаја о раду Актива ДДК за 
2020. годину и навео да због епидимилошке ситуације у току 2020. године нису 
организоване акције АДДК  па самим тим ни трошкови за поменуте акције нису 
формирани.   
 
Младен Никић је навео да су чланови Актива даровали крв директно у ЈЗУ Заводу 
за трансфузијску медицину Републике Српске (Бања Лука, Добој)  која није 
евидентирана. 
Исти случај се дешава и у осталим подружницама гдје је Актив организован. 
 
Закључак: 
Усваја се извјештај о раду Актива ДДК за 2019. годину. 
 
Одлука донесена једногласно. 
 
 
Ад 7. 
 
Разно:  
 

• Војислав Тодоровић је упознао присутне са Одлуком СУРЕРС-а око 
организовања и реализације избора 2021. године и донесен је закључак да 
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се до 01. јуна 2021.године организује посебна тематска сједница гдје ће се 
дефинисати и усвојити нови: Правилник о орагнизацији и раду СО и  
Правилник о организацији избора у СО . 

 
Овај закључак је усвојен једногласно. 

 
• Молбе за Фонд солидарности: 

 
o Захтјев Дејан Келечевић 

 
Закључак: 
Усваја се захтјев и додјељује једнократна новчана помоћ у износу 2 
цијене рада (760,00 КМ). 
 
Одлука донесена једногласно. 

 
o Захтјев Зоран Мрђа и Коса Будимчић 

 
Закључак: 

 
Управни одбор Фонда солидарности треба да обавијести подносиоце 
захјтева Зорана Мрђу и Косу Будимчић да наведени захтјеви немају 
упориште у Правилнику о раду и организацији Фонда солидарности 
али да ће за питање умањења плате изазване боловањем (Covid 19) 
Синдикални одбор упутити допис Дирекцији Компаније у  циљу 
налажења ријешења овог проблема. 
 
Одлука донесена једногласно. 

 

• Расподјела трошкова_сједнице со_веб-сајт_књиговодствене услуге_завршни 
рачун_2020. 

Закључак: 
 

Усваја  се расподјела заједничких трошкова у следећем износу: 
 
- СП Бањалука   1.998,01 КМ, 
- СП Вишеград      345,95  КМ, 
- СП Требиње     578,93  КМ. 

 
 
Одлука донесена једногласно. 
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У Бањој Луци,  9.4.2021. године у 12.48 h.  
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 

 

Достављено:  

1. Члановима Синдикалног и Надзорног Одбора 

2. Огласна табла 

3. а/а  


